

<p><b>Disclaimer</b></p> <p>This website is for personal use only. Unauthorized use of the website is strictly prohibited. Any reproduction, representation, dissemination, or re-dissemination, in full or in part, of the content of this site on any medium or by any means whatsoever (including caching, framing), in addition to any sale, resale, retransmission or making available to third parties in any way whatsoever shall be prohibited. Failure to comply with these restrictions shall constitute an infringement, which may invoke the infringer's civil and criminal liability.</p> <p><b>Privacy Policy</b></p> <p>QNB Life Insurance takes your online privacy very seriously. Our aim is to provide a safe and secure environment for all our visitors and members.</p> <p>This privacy policy is intended to outline what kind of information we may gather about you when you visit our site, and what we do with it.</p> <p>When you enter data into any form on QNB Life Insurance, we receive and store it. This information is used to create and maintain your member profile and always remains confidential.</p>	<p><b>التنازلات/الاعفاء من المسؤولية</b></p> <p>هذا الموقع للاستخدام الشخصي فقط. الاستخدام غير المصرح به للموقع ممنوع منعاً باتاً. أي نسخ أو نيابة أو نشر أو إعادة توزيع، كلياً أو جزئياً، لمحتوى هذا الموقع على أي وسيط أو بأي وسيلة كانت (بما في ذلك التخزين المؤقت)، بالإضافة إلى أي بيع أو إعادة بيع أو إعادة إرسال أو إتاحة إلى أي أطراف خارجية بأي شكل من الأشكال محظورة. ويشكل عدم الامتثال لهذه القيود انتهاكاً قد يستوجب مساءلة مدنية وجنائية للمخالف.</p> <p><b>سياسة الخصوصية</b></p> <p>تأخذ شركة كيو إن بي لتأمينات الحياة خصوصيتك الالكترونية على محمل الجد. هدفنا هو توفير بيئة آمنة ومضمونة لجميع زوارنا وأعضائنا.</p> <p>تهدف سياسة الخصوصية هذه إلى تحديد نوع المعلومات التي قد نجمعها عنك عند زيارتك لموقعنا، وماذا نفعل بها.</p> <p>عندما تقوم بإدخال البيانات في أي صورة من الصورة على موقع كيو إن بي لتأمينات الحياة، فإننا نستقبلها ونخزنها. يتم استخدام هذه المعلومات لإنشاء ملف تعريف العضو الخاص بك والحفاظ عليه وتظل سرية دائماً.</p>
---	--

## Cookies

Cookies are small pieces of information stored by your browser on your computer's hard drive. Typically, they are used to remember some specific information relating to you and your use of a site, or to record your username and/or password. On our site we only use cookies to record your username whilst you are logged in. This is solely so that you only must log in once per session. We do not use cookies to track any personal data.

## تعريف الارتباط

ملفات تعريف الارتباط هي أجزاء صغيرة من المعلومات التي يخزنها متصفحك على القرص الصلب بجهاز الكمبيوتر الخاص بك. عادةً، يتم استخدامها لتذكر بعض المعلومات المحددة المتعلقة بك وباستخدامك للموقع، أو لتسجيل اسم المستخدم و/أو كلمة المرور الخاصة بك. على موقعنا، نستخدم ملفات تعريف الارتباط فقط لتسجيل اسم المستخدم الخاص بك أثناء تسجيل الدخول. ولهذا فقط يجب عليك تسجيل الدخول مرة واحدة فقط في كل مرة. نحن لا نستخدم ملفات تعريف الارتباط لتتبع أي بيانات شخصية.

## Spam

Spam refers to the practice of sending unsolicited email to a broad range of email addresses. Typically, this is practiced by unscrupulous advertisers, wishing to promote their products and/or services. QNB Life Insurance operates a no-spam policy and will never disclose either your email address or member information, unless required to do so by law. The only communications that you will receive from the site will be those that you specifically elect to receive; either by being notified of updates that match your preferences or some other communication that you have initiated.

## رسائل إلكترونية مزعجة

تشير الرسائل الإلكترونية المزعجة إلى ممارسة إرسال بريد إلكتروني غير مرغوب فيه إلى مجموعة واسعة من مستخدمي البريد الإلكتروني. عادةً ما يمارس ذلك المعلنون عديمي الضمير الذين يرغبون في الترويج لمنتجاتهم و/أو خدماتهم. تطبق كيو إن بي لتأمينات الحياة سياسة عدم رسائل إلكترونية مزعجة ولن تكشف أبدًا عن عنوان بريدك الإلكتروني أو معلومات العضو، ما لم يتطلب القانون ذلك. الاتصالات الوحيدة التي ستلقاها من الموقع هي تلك التي تختار تلقيها على وجه التحديد؛ إما عن طريق إخطارك بالتحديثات التي تتوافق مع تفضيلاتك أو بعض الاتصالات الأخرى التي بدأتها.

## Phishing

## التصيد

Phishing is a type of fraud with the goal of obtaining personal information, credentials, credit card number, or financial data. The attackers lure, or fish, for sensitive data through various methods. Phishers create convincing e-mails or SMS requesting potential victims to click a link to update their bank account information. Victims click these links and are presented with a form requesting bank account numbers, credit card numbers, credentials, and other types of data that can be used in identity theft crimes. Phishers, also, create web sites that look very similar to legitimate sites and lure victims to them through e-mail messages and other web sites to gain the same type of information.

QNB Life Insurance does not collect private client information or confidential user data via emails or SMS. QNB Life Insurance does not send any URL in emails or SMS to clients. Also, QNB Life Insurance website does not require any user credentials. Accordingly, DO NOT open any link requesting such information in the email which- if clicked -sends the client to a fake website that request confidential information. Do NOT respond to these emails or SMS. They should be simply deleted.

التصيد الاحتيالي هو نوع من الاحتيال بهدف الحصول على معلومات شخصية أو بيانات الاعتماد أو رقم بطاقة الائتمان أو البيانات المالية. يقوم المهاجمون بإغراء أو اصطياد البيانات الحساسة من خلال أساليب مختلفة. يقوم المتصيدون بإنشاء رسائل بريد إلكتروني أو رسائل نصية قصيرة مقنعة تطلب من الضحايا المحتملين النقر فوق رابط لتحديث معلومات حساباتهم المصرفية. ينقر الضحايا على هذه الروابط ويتم تقديم نموذج يطلب أرقام الحسابات المصرفية وأرقام بطاقات الائتمان وبيانات الاعتماد وأنواع أخرى من البيانات التي يمكن استخدامها في جرائم سرقة الهوية. يقوم المتصيدون أيضًا بإنشاء موقع إلكتروني تبدو مشابهة جدًا للمواقع المشروعة ويقومون بإغراء الضحايا بها من خلال رسائل البريد الإلكتروني المواقع الأخرى للحصول على نفس النوع من المعلومات.

لا تقوم كيو إن بي لتأمينات الحياة بجمع معلومات العملاء الخاصة أو بيانات المستخدم السرية عبر رسائل البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة. لا تقوم كيو إن بي لتأمينات الحياة بإرسال أي عنوان URL في رسائل البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة إلى العملاء. كما أن موقع كيو إن بي لتأمينات الحياة لا يتطلب أي بيانات اعتماد للمستخدم. وعليه، لا يتم بفتح أي رابط يطلب مثل هذه المعلومات في البريد الإلكتروني، والذي إذا تم النقر عليه يرسل العميل إلى موقع إلكتروني مزيف يطلب معلومات سرية. لا ترد على رسائل البريد الإلكتروني أو الرسائل القصيرة. هذه ينبغي حذفها ببساطة.